
Styremøte NKF, onsdag 22. mars 2023
Møte på «TEAMS» fra klokken 20.00
Deltakere: Svein Clausen, Øyvind Reinartsen, Bjørn-Petter Åsheim, Svein Ødegård,
Heidi Jebsen, Arild Gundersen, Geir Klepaker, Roger Lie, Ivar Østli og Bjørn Egeland
______________________________________________________________________

Sak 19/2023 - Protokoll/ref. styremøte, Rakkestad, 25.02.2023:

Referat over saker behandlet (fra sak 16 til sak 18/2023), utsendt til alle: 04.03.23
Merknader: Ingen. – Referat lagt ut på NKFs side – også Protokoll fra Forbundstinget
Ingen andre kommentarer

Til informasjon: Den historiske 125-års billedframvisning fra Forbundstinget 24.02.
er nå lagt tilgjengelig på NKFs nettside - også med tekst/forklaring til hvert billed.
______________________________________________________________________

Sak 20/2023 - Arbeidsplaner for utvalgene og sammensetning:

A) Data: Svein Ødegård, leder, Geir Klepaker, Rolf Ludvigsen, Geir Nordvik
Arbeidsplan / «Årshjul» er utsendt til alle. Inkludert også oppsett over flere diverse

ønskede utbedringer/løsninger for utstillingsprogrammet.
Drift av NKFs nettside diskutert. Noen punkter i årshjul tatt opp. Viktigste sak er digital
Standard. Endringer skal kontrolleres. Fremdriftsplan er å ha den ferdig medio august.
En kan starte å gå ut med salg av abonnement, tas inn i TK (kr 300 til medlemmer)

B)  Dyrevelferd: Bjørn-Petter Åsheim, leder, Roger Lie, Henrik Erlandsen (veileder)
Arbeidsplan er utsendt til alle, inneholder 5 punkter, som ble gjennomgått

Henrik er satt opp som en rådgiver. Utvalget bør dermed utvides med et medlem i tillegg 

C)  PR- og info: Øyvind Reinartsen, leder, Roger Lie, Kristin Berg
Arbeidsplan er utsendt til alle, inneholder 8 punkter, som ble gjennomgått

Viktig er oppfølging av ungdom, også ta hensyn til kjæledyr. Satse på interessante fore-
drag under LU og LUU. Billedmateriell/rasefotos tatt opp, bør være et nordisk samarbeid.
Ble luftet tanker omkring «Årets LU-Rase» (etter svensk modell, bør ligge under Sport) 
Kaninhopping «ikke nevnt» – PR- og info-utvalget legger hopping inn i arbeidsplanen

D)  Sport: Heidi Jebsen, leder, Arild Gundersen, Elin Stangeland, Tor Gillerholtmoen
Arbeidsplan er utsendt til alle, inneholder 8 punkter, som ble gjennomgått

Rasepokaler diskutert, disse skal bli oppdatert med gravering – se også sak 22 D.
Rasekrus/Pokalers framtid, legges fram som sak på Forbundstinget 2024,  se sak 22 D
Konkurransen «Årets Utstilller» – blir ikke endring av tids-perioden (avsluttes på LU).
Championater: Blir som før – og utføres av Bjørn E og Alex Fosse.
Historikken til vandrepokaler/rasekrus (napp/vinnere, osv.) settes opp/digitaliseres

E) Standardkomité: Geir Klepaker, leder (oppnevnt av NKFs styre)
Thormod Saue / Gullik Klepaker (dommergruppens representanter)
Arbeidsplan er utsendt til alle, inneholder 5 punkter, gjennomgått – se sak 22 E

______________________________________________________________________



______________________________________________________________________

Sak 21/2023 - Regnskapstall - utsikter framover / revidert budsjett:

Budsjett for 2023 gjennomgått og dette ble revidert i henhold til utgifter og kostnader
framover. Største utgiftsendringer er Jubileum kr 28.000 og gravering pokaler kr 25.000
Ny linje inntekt: Salg av digital Standard kr 15.000. –  Underskudd ca kr 50.000

______________________________________________________________________

Sak 22/2023 - Budsjett / Kostnadsrammer for utvalgene:

A) Data: Godkjennes innkjøp av ny Canon-printer – pris: ca kroner 4.000

B)  Dyrevelferd: Avsatt «reisebudsjett» på  kr 10.000  og til ev. andre behov

C)  PR- og info: Avsatt budsjett på kr 5.500  til ev. trykksaker og annet

D)  Sport: Budsjett kostnader premier og medaljer kr 7.000
Graveringer av Rasekrus/pokaler utføres, kostnad  kr 25.000
Det kjøpes ikke inn nye rasekrus før eventuelt etter Tinget i 2024

E) Standardkomité: Forventer ikke utgifter og har ikke satt opp budsjett.
Forslag om en billedbank med innhold av gode rasetypiske kaninfotos, da det er

flere fotos i Standarden som ikke er særlig bra og skulle vært byttet ut.

Rasefotos: En felles nordisk billedbank tas opp i Nordisk Standardkomité.
Samarbeid om billedmateriell til Standarden har alltid lagt inn under komitéens arbeid.

______________________________________________________________________

Sak 23/2023 - Fremtidige NM/Landsutstillinger:

NM/LUU-2023 ble avklart på Forbundstinget, arrangør Bergen
Leder for LUU, er Øyvind Reinartsen, og da også kontaktperson med NKFs styre.
Øyvind orienterte: Alt er i rute. Hallkontrakt er OK. Datautvalget tilbyr data-arbeidet.
NM kaninhopping: Bergen har egen hoppegruppe og blir ivaretatt av Annette og Helene.

Både NM/LU-2024 og NM/LUU-2024 står uten arrangør. Her jobbes det først og fremst
med en avklaring for LU-2024. Noen haller er undersøkt om tilgjengelighet og pris.
Oppfordre foreninger om å gå i samarbeid for LU-arrangement  og «legge hodene i bløt».

NKFs styre og utvalg stiller med hjelp, også med tilskudd på den økonomiske siden

______________________________________________________________________

Sak 24/2023 - Medlemssituasjonen/Innsendelse av lister:

Lister gikk meget «treigt» å få inn i starten (før LU), flere utsetter dette og må bli bedre.
Viser her til NKFs lover §10. –  (pr 22.03. er det registrert 392 medlemmer).

Undersøke om medlemsregistrering er «innafor regelverket/GDPR» (Bjørn E.)

______________________________________________________________________



______________________________________________________________________

Sak 25/2023 - Utvekslingsblader med svensk/dansk:

«Justert» oppsett av norsk liste (Svein C). Ny liste tilsendt svensk/dansk admin., 23.03.
______________________________________________________________________

Sak 26/2023 - NKFs nettside og E-post-adresser:

A) Endring av domene-navn. «Oppkjøp» av 3 domene-navn

B)  Endringer av E-poster. Bruk og benyttelse av NKFs egne E-post-adresser
med «slutt-endelse»  - .no

______________________________________________________________________

Sak 27/2023 - TK og annet eventuelt for bladet:

Plan for TK’s forord på side 3 (beregnes til ca 470 ord):
TK 3 Svein C (frist 28.04)  -  TK 4 Heidi (frist 17.06). -  TK 5 Svein Ø (frist 01.09).
TK 6 Bjørn-Petter (frist 07.10). -  TK 7 Øyvind R (frist 11.11). -  TK 8 Svein C (frist 16.12)
______________________________________________________________________

Sak 28/2023 - Nytt lovverk for Trøndelagen:

Lover for Trøndelagen Kaninavlsforening, innkommet og skal godkjennes (vedlagt).
Vedlegger også siste lokalt lovverk som er godkjent: Haugaland, som er oppsatt etter
NKFs anbefalte mal. Merknader til Trøndelagen: §4, kontingentinnbetaling – og frist for
betaling endres; må være innen 25. januar (se også NKFs lover §10).
§5: Innkallingstidspunkt for årsmøtet: Bemerkes noe «korte frister»  –  (brev tilsendt)

______________________________________________________________________

Sak 29/2023 - Annet eventuelt + neste styremøte:

A) Rutiner ang. personers merkedager: Her må det være foreningene som følger opp

B) Kontaktperson Studieforbundet Natur&Miljø: Bjørn E.

C) Kontaktperson Europaforbundet: Svein Clausen.

D) Avtaler med Dagfinn/Stambok/Kasserer/Sekretær/Redaktør
3 gamle arbeidsinstrukser foreligger: Salg rekvisita Dagfinn. Kasserer og Sekretær
Avtaler/arbeidsinstrukser må ses på og eventuelt justeres/revideres.

For utvalgene settes det opp en «mandat-beskrivelse» og disse legges fram i utvalgenes
årsmelding til neste års Ting-dokument

E) Neste styremøte: I forbindelse med utstilling, Maura 10.-11. juni

F) NKHF: Etter NKHFs vedtekter §5, punkt 5, oppnevnes revisor av NKFs styre: Ivar Østli
tar også revisjon for 2023. (referat/protokoll fra NKHFs årsmøte 25.02.2023  er ikke klar)

Endringer/tillegg foretatt/innkommet etter styremøtet:
– Dyrevelferd: Utvalget utvides med ett medlem: Sturle Skeidsvoll
– PR- og info: Utvalget utvides med NKHFs leder: Hilde Narheim


